
Van: 
Aan: 
Cc: 
Onderwerp: 	RE: onderzoek corona achterstanden 
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Bijlagen: 	96e-ornt-advie‘-deel-l-en-kabinetsreactie.pdf 

In de bijlage de breif en hieronder de voor ons relevante passage: 

Stevig aanvullend beleid noodzakelijk om achterstanden in te lopen 
De verlenging van de fysieke schoolsluiting brengt de ontwikkeling van leerlingen onder druk; het is bekend dat kinderen 

in een kwetsbare positie hier meer nadeel van ondervinden. Breed wordt gesignaleerd dat de achterstanden aan het 

oplopen zijn. Op de korte termijn moeten die zoveel als mogelijk worden beperkt. Daar heeft het kabinet al interventies 

op gezet. Daarna is stevig aanvullend beleid, voor een langere periode, noodzakelijk om deze achterstanden terug te 

dringen. Het kabinet zal zorgdragen voor meerjarige financieie dekking. Het kabinet ziet de recente oproep van de 

onderwijswethouders van de G4-steden als ondersteuning hiervoor; we werken al met hen samen om achterstanden 

gezamenlijk tegen te gaan en kansengelijkheid te bevorderen en te bewaken. Dat doen we met middelen voor 

inhaalprogramma's, voor devices, voor extra personele ondersteuning. Daar gaan we mee door. De achterstanden zullen 

niet allemaal in e'en jaar kunnen worden ingelopen, ook daarom is het van groot belang dat leerlingen in groep 8 een 

kansrijk schooladvies krijgen. Naast een aanpak op de middellange termijn moeten er voor het lopende schooljaar ook 

extra maatregelen worden genomen om achterstanden en het tekort aan effectieve onderwijstijd voor veel leerlingen in 

te lopen. Nog meer tijd, ruimte, randvoorwaarden en ondersteuning moeten hiervoor beschikbaar komen. Hierbij kan 

ook worden verkend om vakantieperiodes te schuiven of de mogelijkheden te scheppen om de onderwijstijd tijdelijk uit 
te breiden. Zoals &tijd worden dergelijk afwegingen gemaakt in goed overieg met de onderwijskoepels, de bonden en de 

andere partners. 

Van: 
Verzoiliffrnaanda 18 januari 2021 834 
Aan: 
CC 
Onderwerp: : onderzoek corona achterstanden  

Goedemorgen, 
Dit heeft li met Arie besproken. Dit is het onderzoek van de vu ivm de IOP's waar 

in Flar mail oak naar verwijst. Op de website staat dat ze dit doen, ook voro VO, 
maar wellicht lastig voor VO om dit ook daadwerkelijk in kaart te brengen. 
Maar idd goed om te weten wat ze precies gaan opleveren. 

Het goede nieuws is, is dat het kabinet gisteren besloten heeft ook geld meerjarig vrij t 
e gaan maken voor de achterstanden. De brief is gisteren ook uitgegaan. Ik zoek 'm nog 
wel even op. Maar het moet nue wel echt in feb klaar zijn. Dus het beeld van de 
achterstanden moeten we ook eerder hebben. 
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ik ben vrijdag en dit weekend niet meeraan jouw mail toegekomen. Kan t nog 

En tot slto, ik heb vrijdag nog gebeld met Nil, 	 Zij houden ook alle 
onderzoeken bij. Ik heb hem verteld waar we mee bezig zijn. Hij gaat vandaag in zijn 
team ook bespreken wat zij kunen nbijdragen. hg de kennistafel vindt hij interessant, zij 
hebben ook een onderwijshoogleraar verbonden aan de NH. Wellicht kan hij 
aanschuiven. Ik hoor van hem meer. En als we de datum van de kennistafel hebben, 
kunnen zij mss iig als een fly on the wall meeluisteren of zelfs dmeedoen. 

Gr 

Van: 
VerzotinFliganaa 	januari 2021 7:02 
Aan: 



CC: 
On erwerp: onderzoekcorona achterstanden 

Hoi 

In het interview met Trouw van afgelopen zaterdag heeft Slob gezegd dat de VU voor 
ons in kaart brengen waar de grootste knelpunten zitten t.a.v. de opgelopen 
achterstanden agv corona, en dat dat onderzoek in maart klaar is. Volgens mij klopt dat 
niet, of hij verwijst naar een onderzoek dat ik nog niet in beeld heb O. Het lijkt me in 
ieder geval belangrijk om voor het debat van volgende week scherp te hebben wanneer 
we wat krijgen. 

zou jij dat deze week op een rijtje kunnen zetten? 

1k kreeg laatst al wel bijgevoegde mail van 	met informatie over het IOP 
onderzoek van de VU. Daar zit ook een planning bij. Daaruit begrijp ik dat er binnen dit 
onderzoek voor PO wel echt in kaart gebracht wat de opgelopen achterstanden zijn agv 
corona, maar voor VO niet. Bij het vo gaan alle onderzoeksvragen over de aangeboden 
programma's en er zit geen vraag tussen wat precies de achterstanden zijn. 1k vermoed 
omdat daar geen goede gegevens over zijn. 
Het deelonderzoek over PO met data over de opgelopen achterstanden komt volgens de 
planning pas in juli. 

Groet, 
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